
Industrifacket säger nej till nytt förbund 
 
Industrifackets förbundsstyrelse beslutade på tisdagen att rekommendera överstyrelsen 
att säga nej till att bilda ett nytt förbund tillsammans med Metall. Överstyrelsen fattar 
slutligt beslut den 3-4 maj 2005. 
 

– Jag beklagar att vi inte kunde nå hela vägen fram. Men det fanns för många 
olösta frågor, vilket gjorde att vår förbundsstyrelse inte kunde säga ja, säger 
Industrifackets förbundsordförande Leif Ohlsson. 

 
Bakgrunden till förbundsstyrelsens beslut är främst följande: 
 

• Förbunden har inte på ett tillfredställande sätt kunnat enas kring hur 
medlemsförsäkringarna ska se ut. 

 
• Den föreslagna beslutsorganisationen uppfyller inte de krav som 

förbundsstyrelsen ställer. 
 
• Förbundsstyrelsen anser att det föreslagna systemet för anslag och avgifter till 

förbundets avdelningar är otillfredsställande. 
 

 
 
För mer information:  
Industrifackets pressansvariga Margaretha Holmqvist 070-654 11 13 
Förbundsordförande Leif Ohlsson 070-536 25 10 
 
 


